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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Kisegítik-e a Mentőszolgálatot?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A  napokban  történt  a  2020.  évi  zárszámadás  vitája  és  bár  számos  adat  állt  a  Országos
Mentőszolgálattal kapcsolatban rendelkezésre, meglepő volt tapasztalni, hogy nem lehetett belőle
megismerni, hogy hány betöltetlen álláshely volt a Országos Mentőszolgálatnál. Ez azért furcsa,
mivel a 2019. évi költségvetés zárszámadásában egyértelműen szerepelt, hogy “az időszak végén
ebből 201 álláshely volt betöltetlen, jellemzően Budapest és Pest megye mentőgépjármű vezetői
munkaköreiben.”

Hasonlóan érdekes adat, hogy a zárszámadás a Országos Mentőszolgálattal kapcsolatos béremelést
elsősorban a garantált bérminimum növekedésével indokolja, ami nem éppen a mentősök munkáját
megbecsülő, tisztességes bérezés bizonyítéka.

 

Fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

1.  Hány  betöltetlen  álláshely  volt  az  Országos  Mentőszolgálatnál  2020-ban  és  jelenleg  hány
betöltetlen álláshely van?

2.  Hány személy  jogviszonya szűnt  meg az  Egészségügyi  Szolgálati  Jogviszony bevezetésének
következtében?

3.  Mekkora  volt  a  betöltetlen  álláshelyek  száma  az  Országos  Mentőszolgálatnál  2021.  május
elsején?



 
4.  Mely  megyéket  érintették leginkább  az  1-3.  pontokban  leírt  kérdések?  Mi  volt  a  betöltetlen
álláshelyek területi megoszlása (megyei bontásban) a korábban jelzett időpontokban?
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